
Просто се интересувам от бъдещето на нашия факултет, а това събрание предоставя платформа 
да изразя моите виждания по този въпрос :-)


